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INTERNAL 

MO ČRS Bakov nad Jizerou, z. s., 
     Jizerní 35, 294 01 Bakov nad Jizerou, IČO: 185 720 57, 

e-mail: crs.mo.bakovnj@seznam.cz, www.mocrsbakov.cz, tel: 775286766 
 

Bakov nad Jizerou 4. 3. 2025 
Počet listů: 2 

 

ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE ČRS MO BAKOV NAD JIZEROU 
konané dne 4. 3. 2025 od 18:00 hod. 

 
 
Přítomni:  Dvořák Jan – jednatel, Masaryk Tomáš – místopředseda, Venclák Karel – člen výboru, 

Kirschsehläger Jiří – člen výboru, Frélich Karel – člen výboru, Jiří Grégr – člen výboru, 
Vyhlas Martin – člen výboru, Kuboušek Pavel – zástupce hospodáře, Tomec Jan – předseda 
DK, Hájek Jakub – člen DK, Králová Jana – účetní, pokladní, Zeman Jan – člen DK, Podstatný 
Luděk – člen výboru, Pavel Slabý – brigádní referent, Martin Vanda – správce budovy, 

Omluveni:  Kilián Ladislav – předseda, Dvořák Jaroslav – člen výboru, Hýbner Dušan – hospodář, 
Folprecht Josef – člen výboru, 

Neomluveni:  
 

Průběh schůze a přijaté usnesení 
 
1.  Výborovou schůzi zahájil a řídil jednatel Jan Dvořák vyslovil požadavek k činnosti na jednotlivých 

úsecích MO: 
 
a) Př. Jan Dvořák 

- seznámil přítomné s počátečním a konečným zůstatkem na účtu MO za období od 1. 2. 2025 do 
28. 2. 2025 - vzato na vědomí.  

- kontrola zápisu z výborové schůze ze dne 4. 3. 2025. 
- seznámil s příchozí poštou na organizaci. 
- informoval o uzavření pojištění nemovitosti a movitých věcí. 
- zhodnotil konanou Výroční členskou schůzi.  
- předal T. Masarykovi 4 poukázky (Na háku) v hodnotě 500 Kč na rybářské závody.  
- předal K. Frélichovi 4 poukázky (Na háku) v hodnotě 500 Kč na dětské rybářské závody. 
- diskuse o rozdělení povolenek za činnost výboru v naší MO ČRS Bakov nad Jizerou. 
- diskuse o cestovních náhradách v paušální částce 8 Kč za jeden ujetý kilometr. 
- přišla pozvánka na Výroční schůzi MO Mladá Boleslav 12. 3. 2025 za MO ČRS Bakov nad 

Jizerou byly delegování př. T. Masaryk a př. K. Venclák. 
- přišla pozvánka na Výroční schůzi mysliveckého sdružení Krahulec 29. 3. 2025 za MO ČRS 

Bakov nad Jizerou byly delegováni př. J. Kirschsehläger a př. K. Venclák. 
 

b) Př. Tomáš Masaryk 
- zhodnotil rybářský ples a předložil vyúčtování. Předal účetní podepsanou smlouvu o sponzorský 

dar s firmou MS Polygrafie s.r.o. v hodnotě 5 000 Kč. Předal účetní částku 12 753 Kč na zaplacení 
faktury dodané ryby na rybářský ples do tomboly. Rezervace termínu plesu na příští rok 
21.2.2026. 

- objednal baktérie od firmy Baktoma do Podzemanovi tůně na rok 2025. 
- diskuse o konání příští výborové uspořádat na Radnici 21. 2. 2026 v 10 hodin před rybářským 

plesem. 
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c) Př. Jiří Grégr 
- požádal př. T. Masaryka o vytvoření cedulí na Podzemanovu tůň. 
- informoval o komunikaci s městem Mnichova Hradiště o opravě požeráku na rybníku Na návsi 

ve Veselé. 
- diskuse o nasazení rychlenky do Jizery candáta a štiky. Od každého 10 000 Ks. 
- pořádal jednatele o zaslání jmenování na funkci zástupce hospodáře na krajský úřad. 
 

d) Př. Martin Vyhlas 
- diskuse o výcezarybnění v celkové částce 150 000 Kč, 20 000 Kč pstruh potočák, 50 000 Kč štika, 

10 000 Kč štika rychlenka, 30 000 Kč bílá ryba, 10 000 Kč mník, 5 000 Kč lín (Dalešice). 
   

e) Př. Martin Vanda 
- diskuse o rekonstrukci kuchyně v Jizerní ulici. Připraví cenovou nabídky na tuto rekonstrukci. 
- požádal o zálohu 5 000 Kč na údržbu baráku v Jizerní 35. 
 

f) Př. Pavel Slabý 
- požádal o zálohu 20 000 Kč na brigády. 
 

g) Př. Jan Tomec 
- diskuse o nákupu kartáčů na výtěr ryb do Podzemanovy tůně a Veselé. 
- diskuse o návrhu od starostky pomoc se získáním dotací od Státního zemědělského fondu. 

 
 

2. Přijatá usnesení: 
 

a) Výbor MO hlasoval o návrhu cestovních náhrad za ujetý jeden kilometr 8 Kč. 
 

Hlasování:  PRO 9  PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 

 
b) Výbor MO hlasoval o návrhu zálohy 20 000 Kč př. P. Slabému na brigády. 
 

Hlasování:  PRO 9  PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 

 
c) Výbor MO hlasoval o návrhu zálohy 5 000 Kč př. M. Vandovi na údržbu baráku v Jizerní 35. 
 

Hlasování:  PRO 9  PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 

 
d) Výbor MO hlasoval o návrhu zakoupení kartáčů na výtěr ryb. 
 

Hlasování:  PRO 9  PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 

 
 
Příští termín výborové schůze stanoven na 1. 4. 2025 od 18:00 hodin. 
 
Zapsal: Tomáš Masaryk          Ověřovatel zápisu: Mgr. Jan Dvořák 
místopředseda                       jednatel          


